
Vraagrecht ex Artikel 34 Reglement van Orde.

Onderwerp: toekomst Pretpark de Valkenier

Geachte voorzitter,

Afgelopen vrijdag, 19 februari, verscheen in Chapeau Magazine een artikel met de kop 
‘Pretpark De Valkenier staat voor dilemma: investeren of sluiten. Lastige keuze in 
Valkenburg’.

Als CDA-fractie zijn we geschrokken van het bericht dat de eigenaren van Pretpark de 
Valkenier het sluiten van het pretpark zien als één van de opties in de nabije toekomst. 
Het wordt, zo zeggen de eigenaren, namelijk óf het park sluiten of fors investeren in nieuwe 
en eigentijdse attracties in een pretpark middenin een woonwijk. Daarbij zouden dan ook de 
aantallen bezoekers, tegenwoordig per jaar zo’n 150.000, fors moeten groeien om de 
investeringen rendabel te maken.
Een pittig dilemma.

Het is namelijk een pretpark dat de mensen in onze omgeving, maar ook ver daarbuiten, wel 
kennen. Vele families, vriendengroepen en scholen zijn afgereisd naar de Valkenier en 
iedereen heeft wel zijn of haar persoonlijke herinneringen hieraan.

Een trekpleister dus die, zo staat in het artikel, ‘niet alleen mikt op zowel ouders, opa’s, 
oma’s met (klein-)kinderen, maar ook steeds meer op jongeren, die met hun vrienden en 
vriendinnen hier een opwindend dagje uit willen komen beleven.’

Wat de CDA-fractie betreft is het dan ook zeer belangrijk dat er op een positieve, 
toekomstgerichte en proactieve manier vanuit de gemeente wordt meegedacht over de 
toekomst van dit geheel.

Onze vraag luidt dan ook:

Kan het college ons toezeggen dat, wanneer er serieuze ontwikkelingen gaande zijn, de 
gemeenteraad hier in een vroeg stadium bij betrokken zal worden? Op deze manier komen 
we niet voor voldongen feiten te staan en kunnen we als raad ook een serieuze bijdrage 
leveren.

Thomas Brune, raadslid CDA Valkenburg aan de Geul


